

**\*\*Note: Handling Fee SGD20 per booking apply if purchase only Optional Tours\*\***

## Private Air-Conditioned VIP Lounge



No more endless line-ups or any other inconveniences that are inseparable from any arrival or departure! While all your formalities are being taken care of, you can relax and enjoy a personalized service at the Yu Lounge, a private air-conditioned VIP lounge. Internet access, plasma TV, shower amenities, food and drinks facilities are available to ensure your comfort and well-being.



Finies les files d'attente interminables et autres inconvénients indissociables à tout arrivée ou départ! Pendant que nous nous occupons de toutes vos formalités, vous pourrez vous détendre et apprécier un service personnalisé au Yu Lounge, un salon privé VIP climatisé. Accès internet, écran plasma, salle de douche et service de restauration sont disponibles pour assurer votre confort et bien-être.



## Helicopter Ride



Discover the beauty of the Mauritian landscape from the sky on board of a helicopter. Marvel at the spectacular views of green mountains, sugarcane fields, luxuriant savannahs, pristine coastline and transparent waters.



Découvrez la beauté du paysage mauricien vue du ciel à bord d'un hélicoptère. Laissez-vous émerveiller par les vues spectaculaires qui s'offrent à vous, de montagnes verdoyantes, d'étendues de champs de cannes, de riches savanes, de littoral immaculé et de mers transparentes.

